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Noen kommentarer fra  Blåveisen barnehage Hamar 
 
 
Vi er en privat barnehage beliggende i et etablert boligstrøk i Hamar kommune. Vi har endelig 
etter at likebehandling av kommunale og private barnehager ble innført følt en viss 
forutsigbarhet i fht budsjett og tildelte kommunale midler.
 
Jeg har siden 1991 jobbet som daglig leder i denne barnehagen og vært igjennom mange usikre 
perioder hvor det ikke var veldig inspirerende å drive barnehage.Vi gikk også i disse årene ofte 
i underskudd. Endelig har vi hatt noen gode år hvor det har vært mulig å drive god 
økonomistyring og oprettholde en likviditet som sikrer de ansattes lønn og andre 
personalrettigheter.
Med utgangspunkt i barnehageforliket 2003 og lov  om likebehandling av private og 
kommunale barnehager ble innført, har vi blitt tildelt midler fra HK.Kommunen utmåler 
tilskudd etter forskriftens minimumskrav,som gir barn i private barnnehager 15% mindre 
offentlig driftstilskudd enn barn i kommunale barnehager.Tilskuddssatsene har ikke vært klare 
før i februar ,mars måned noe som vanskeliggjør min jobb i budsjettarbeidet.Det er meget 
vanskelig å legge budsjett uten grunnlagstall på inntektsiden. Så vidt jeg kan se vil dette bli om 
mulig mer uforutsigbart i den grad kommunen skal overta all økonomisk tildeling til private og 
kommunale barnehager.
 
 
Vi ønsker :
 

●     En barnehage med god økonomistyring og dette forutsetter :
 

1.  Fortsatt øremerkede tilskudd fra staten til alle barnehager.
2.  Slutt på forskjellsbehandlig av barn i private og kommunale barnehager.
3.  Sentralt styrte forskrifter for økonomisk tildeling av midler til private barnehager.

 
Vi ønsker for fortsatt drift i vår barnehage og dette forutsetter forutsigbare rammevilkår.  
 
 
Med hilsen 
 
Elin Solli
Daglig leder i Blåveisen barnehage Hamar 
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